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Vragen van het lid Vietsch (CDA) aan
de minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over de kraftzak. (Ingezonden
5 november 2009)

1
Is het waar dat een kraftzak een
papieren zak is met een kunststof
binnenzak?1

2
Waarom moeten dergelijke zakken
volgens de Nederlandse definities
vervoerd worden als gevaarlijk afval?
Is het waar dat zij in 26 EU-staten
worden erkend als oudpapier, dus als
een stroom op de groene lijst? Hoe
verhoudt zich dit tot het gewenste
gelijke speelveld in Europa?

3
Wanneer krijgt gescheiden
ingezameld oudpapier en karton dat
gesorteerd is naar erkende
oudpapierkwaliteit de secundaire
grondstofstatus en wordt het verlost
van het stigmatiserende
afvalpredicaat?

4
Welke andere acties gaat u
ondernemen om het gewenste gelijke
speelveld in Europa voor afval te
bereiken en wanneer zijn daarvan
resultaten te zien?

5
Hoe verhoudt zich enerzijds het
stimuleren van bedrijven om het
denken in afvaltermen los te laten en

in «cradle to cradle» te denken en te
handelen, met anderzijds het blijven
classificeren van stoffen als afval in
plaats van secundaire grondstof,
bouwstof of brandstof?

1 FNOI INFO, oktober 2009.
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